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رصد میزان موفقیت امتحانات نهایی به کمک ارزیاب ها

میانگین نمره امتحانات نهایی: 10/02؟! 
ماجرای تعطیلی شرکت داروسازی از جنجال تا واقعیت

 گرانفروشی تا احتکار از
»شـــرکت داروســـازی الحاوی با ۵۵ سال ســـابقه تعطیل شـــد.« خبری که به 
ســـرعت در رســـانه های مختلـــف منتشـــر شـــد و واکنش های متفاوتـــی را به 
همراه داشـــت. اصل ماجرا چیســـت؟ مدیرعامل شـــرکت داروسازی الحاوی 
در نامـــه ای به رئیس ســـازمان غذا و دارو، از تعطیلی و تعدیـــل تمامی ۵۰۰ نفر 
پرســـنل این شـــرکت خبر داد و ایـــن اقدام ســـازمان غـــذا و دارو را نامتعارف 
خوانـــد و حق اقـــدام قضایـــی را بر خـــود محفـــوظ داشـــت. مدیرعامل این 

شـــرکت دارویی تبعات و خســـارات ایـــن اقدام را مســـتقیماً متوجه مدیران ســـازمان غذا و دارو دانســـت.
در واکنـــش به این خبر، ســـازمان غـــذا و دارو در اطاعیه ای اعـــام کرد: »به دنبال تشـــدید نظارت های ســـازمان غذا و 
دارو بر شـــرکت های تولیدی، وارداتی، پخش و داروخانه ها، گرانفروشـــی شـــرکت داروســـازی الحاوی محرز و بر اســـاس 
گزارش های ارائه شـــده این ســـازمان، کمیســـیون ماده ۱۱ دانشـــگاه تهران و ایـــران، بنابر عدم ارائه هرگونـــه دفاعیات یا 
حتی حضور نمایندگان شـــرکت مذکور در جلســـات رســـیدگی به پرونده، ســـازمان تعزیرات حکومتی شـــرکت متخلف 
را بـــه پرداخـــت ۱۱۰۰ میلیـــارد تومان جریمـــه معادل ۵ برابـــر ارزش ریالـــی تخلف و ممهور شـــدن پروانه واحـــد، محکوم 
کـــرد.« در ادامـــه ایـــن اطاعیه آمده اســـت: »از کل ســـبد دارویی این شـــرکت تنهـــا ۶ کالا بـــه دلیل گرانفروشـــی مکرر 

حکـــم توقف فروش داشته اســـت.«
بنابرایـــن هیـــچ خبـــری از محکومیـــت این شـــرکت بـــه تعطیلـــی کل واحدها وجـــود نداشـــته و تعطیلی همـــه واحدها 
خودخواســـته صـــورت گرفته اســـت. ســـازمان غـــذا و دارو اعام کرد: »شـــرکت داروســـازی الحاوی ضمن عـــدم اصاح 
رویـــه و ادامـــه رونـــد گرانفروشـــی پس از صـــدور حکـــم، اقدام بـــه احتکار و توقـــف عرضه تمـــام محصولات خـــود کرده 
اســـت. ســـازمان غـــذا و دارو همواره به صیانـــت از حقوق بیماران تـــوأم با حمایـــت از تولیدات داخلی تأکیـــد دارد اما بر 
اســـاس وظایـــف ذاتی خود در حـــوزه نظارت و حفـــظ حقوق بیماران بـــا هیچ گونه کم فروشـــی، گرانفروشـــی، احتکار یا 
تخلفاتـــی از ایـــن قبیل که تأثیر مســـتقیم بر ســـامت و اقتصاد بیمار دارد مســـامحه نداشـــته و به صـــورت جدی در این 

زمینـــه ایفای نقش خواهـــد کرد.«

رئیـــس مرکز ارزشـــیابی و تضمیـــن کیفیت نظـــام آموزشـــی وزارت آموزش  و  
پـــرورش از افت کیفیـــت نمره ها در امتحانـــات نهایی ســـال جاری خبر داد. 
افـــت کیفیت آموزش در مدارس پس از شـــیوع کرونا به قدری شـــدت یافت 
که هنوز هم آموزش  و  پرورش نتوانســـته صدمات ناشـــی از آن را جبران کند. 
این موضوع در نتایج امتحانات نهایی امســـال کاماً مشهود است. صبح روز 
گذشـــته ۲۴ مرداد نشســـت خبری رئیس مرکز ارزشـــیابی و تضمین کیفیت 
نظام آموزشـــی به منظور بررســـی وضعیت امتحان نهایی در ســـال جاری برگزار شـــد. محســـن زارعی در ایـــن باره اظهار 
داشـــت: میانگین نمرات امتحانات نهایی امســـال ۱۰/۰۲ بود در حالی که در سال گذشـــته ۱۱/۲۲ بوده است. این نمرات 
برگـــه کتبـــی امتحانات نهایی اســـت که در نتیجه کنکـــور مؤثر اســـت. البته نمرات معـــدل کل همراه با نمـــرات آزمون 
تـــرم اول و نمرات مســـتمر خواهد بـــود.  زارعی با بیـــان اینکه به کمـــک ارزیاب ها میـــزان موفقیت امتحانـــات نهایی را 
رصـــد کردیم، گفت: ســـؤالات صرفاً از کتب درســـی و مبتنی بر اهداف درســـی بـــود. گروه های آموزشـــی درس به درس 
درباره ســـؤالات بررســـی کردند. ســـطح دشـــواری ســـؤالات و میزان بارم بنـــدی آنها مـــورد ارزیابی گروه های درســـی قرار 
گرفت. بخش طراحی ســـؤالات به کمک طراحان ســـؤال در قرنطینه کامل یا با اســـتفاده از خزانه ســـؤالات انجام شـــد. 

در بخـــش اجرا تأکید کردیم که امکانـــات و تجهیزات لازم را حتمـــاً تأمین کنیم. 
وی در خصـــوص بخش نمره دهی و تصحیح هم گفت: فرایند باید طوری طراحی می شـــد کـــه هیچ حقی از دانش آموزان ضایع 
نشـــود. پیش از این در مقیاس هـــای کوچک این برنامه را انجام داده بودیم اما در خرداد ســـال  جاری دو تصحیح سراســـری را 
انجـــام دادیـــم. برگه هر دانش آموز در اســـتان دیگری تصحیح می شـــد و اگـــر مغایرتی بین دو تصحیح وجود داشـــت؛ مصحح 
ســـوم برگـــه را تصحیح می کـــرد.  رئیس مرکز ارزشـــیابی و تضمیـــن کیفیت نظام آموزشـــی با بیـــان اینکه جمع آوری ســـوابق 
تحصیلـــی دانش آمـــوزان اقـــدام مهمی بود که انجام شـــد، گفـــت: 7۰ عنوان کتاب درســـی بـــا ۱۰۴ درس و با ۱۱۰هـــزار امتحان 
برگزار کردیم تا ســـابقه تحصیلـــی حدود ۱۱میلیون نفر تأمین شـــود. برخی از داوطلبان هیچ ســـابقه ای نداشـــتند و جانمایی 

این افراد قدم دیگری بود که انجام و مدارک ســـوابق تحصیلی داوطلبان به ســـازمان ســـنجش ارســـال شـــد. 
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خبـــر

هر کاربر می تواند 9 بلیت اربعین بخرد
به گفتـــه ســـخنگوی ســـازمان هواپیمایی کشـــوری، هر 
فـــرد با یک کـــد ملی، حداکثـــر می تواند ۹ بلیـــت بخرد.
به گزارش ایســـنا، جعفر یازرلو دربـــاره فروش بلیت های 
اربعین توضیح داد: فرایندی از سوی سازمان هواپیمایی 
کشـــوری به شـــرکت ها اباغ شـــده که هر کاربر حداکثر 
می توانـــد ۹ بلیت اربعین بخـــرد، بنابرایـــن خرید بلیت 

گروهی و چارتری کنســـل است.
وی بـــا بیان اینکـــه درصدی از بلیـــت را بـــرای کاروان ها 
گذاشـــتیم، افـــزود: از کل ظرفیـــت احتمـــالاً ۳۰ درصد 
بـــرای کاروان هـــا اختصـــاص می یابـــد و 7۰ درصـــد برای 
عمـــوم مـــردم. البته ایـــن هنوز قطعی نشـــده امـــا تصور 
بر این اســـت کـــه بتوانیم این درصد را داشـــته باشـــیم، 
امـــا هر کاربـــر بیشـــتر از ۹ بلیـــت نمی تواند بخـــرد. این 
کار هـــم بـــرای جلوگیـــری از ایجـــاد چرخه دلالـــی و بازار 
ســـیاه انجام شده است. سخنگوی ســـازمان هواپیمایی 
کشـــوری همچنین تأکید کرد: فروش بلیت های اربعین 
از طریق ســـایت های رسمی و آن دســـته از دفاتر فروش 
آناین )OTA( که توانســـته باشـــند الزامات تعیین شده 
توسط این سازمان ذیل بخشـــنامه شماره ۲۳۵۰۵ تاریخ 
۲۱ مرداد ۱۴۰۲ را برآورده کرده باشـــند، مشخص و تعریف 
شـــده و خارج از این دو روش تخلف محسوب می شود. 
البته بجز فروش آناین، فروش بلیت از شـــرکت ها هم 

امکان پذیر اســـت.

پیش بینی تردد 1۰۰ هزار زائر از مرز خسروی
رئیس پلیـــس راهور فراجـــا گفت: پیش بینی می شـــود 
بیش از ۱۰۰ هزار نفر از زائران اربعین حســـینی امســـال از 

مرز خســـروی تردد کنند.
به گـــزارش مهـــر، ســـردار ســـیدکمال هادیانفـــر رئیس 
پلیس راهـــور فراجا در حاشـــیه بازدید از مرز خســـروی 
اظهارداشـــت: در بازدیدی که امروز )سه شـــنبه( از پایانه 
مرزی خســـروی داشتیم الحمدلله شـــرایط امسال بهتر 
شـــده و مرز خســـروی بـــه صـــورت شـــبانه روزی پذیرای 

زائـــران عزیـــز اربعین حســـینی خواهد بود.
وی با اشـــاره به آمار تـــردد زائران از مرز خســـروی گفت: 
ســـال گذشـــته مرز خســـروی میزبانی از ۵۰ هزار نفر زائر 
را بـــه خـــودش اختصـــاص داد کـــه پیش بینی می شـــود 
امســـال پذیـــرای بیـــش از ۱۰۰ هـــزار زائر باشـــد. ســـردار 
هادیانفر بیان داشـــت: بـــا توجه به اینکه اغلـــب زائران 
از خودروهـــای شـــخصی برای تـــردد به مرزها اســـتفاده 
می کننـــد، در مـــرز خســـروی زیرســـاخت های خوبـــی 
پیش بینی شـــده اســـت؛ ۶ پارکینگ اصلی بـــرای زائران 
بـــا ظرفیـــت مناســـب و ۲ پارکینـــگ در محدوده شـــهر 
قصرشـــیرین پیش بینی شده اســـت و امیدواریم زائران 
از ایـــن ظرفیـــت اســـتفاده کننـــد و تمرکز صرفـــاً در مرز 

ایام و مهران نباشـــد.
وی تأکید کرد: هدف ما در ایمن ســـازی راه ها این اســـت 
که شـــرایطی بـــه وجود بیاید تا امســـال زائـــران ما که ۹۶ 
درصـــد آنها از ۶ مـــرز زمینی تردد می کننـــد، بدون هیچ 

دغدغه ای بتوانند از مســـیرهای زمینی استفاده کنند.
وی گفـــت: با توجه بـــه تمهیدات ترافیکی اتخاذ شـــده، 
خودروهای شـــخصی تـــا پارکینگ ها عزیمـــت می کنند 
تا از آنجـــا با خودروهـــا و اتوبوس های شـــرکت واحد به 

پایانه هـــای مـــرزی مراجعه کنند.
ســـردار هادیانفر خاطرنشان کرد: ســـال گذشته کاهش 
بســـیار اثربخشـــی را در تصادفات داشـــتیم و امسال هم 
مـــورد تأکید ماســـت که راننـــدگان ناوگان حمـــل و نقل 
عمومی که مســـئولیت بیشـــتری دارند حتمـــاً از خودرو 

ایمن اســـتفاده کنند.
 

راه اندازی پویش »مرهم زائر«
ســـتاد مرکزی اربعین حســـینی)ع( در اطاعیه شماره ۴ 
خود از راه انـــدازی پویش »مرهم زائر«، به عنوان خیرین 
حوزه ســـامت، خبـــر داد و از عموم مردم خواســـت، در 
قالـــب این پویـــش، کمک های خـــود را اعـــم از نذورات 
نقدی یا داروهای مازاد که در منازل نگهداری می شـــود، 

در اختیار حوزه درمان ســـتاد اربعیـــن قرار دهند.
به گزارش ایســـنا، ســـتاد مرکـــزی اربعیـــن در چهارمین 
اطاعیـــه خود خواســـتار مشـــارکت های مردمـــی بویژه 
در امـــر نـــذورات درمانـــی اربعین از طریـــق مراکز تعیین 
شـــده در قالـــب کمیته امـــداد و نجات اربعین شـــد و در 
عیـــن حـــال از مـــردم دینمدار و عاشـــق اهـــل بیت)ع( 
خواست از ارسال هرگونه دارو و تجهیزات پزشکی بدون 
هماهنگی جمعیت هال احمر برای مراســـم اربعین در 

عراق اجتنـــاب کنند.

زاکانی خبر داد

انعقاد قرارداد تأمین 1000 خودرو برقی
شـــهردار تهران در مراســـم بازدید اعضای شورای شهر 
تهـــران از خودروهـــای برقـــی ویـــژه تاکســـی گفت: با 
توجه به اینکه اســـتفاده از این خودروها صرفه جویی 
در مصـــرف انرژی و کاهش آلایندگـــی را به دنبال دارد، 
به ســـمت برقی ســـازی می رویم و امروز قـــرارداد هزار 

دســـتگاه خودرو با همین هدف منعقد شـــد.
بـــه گـــزارش ایســـنا، در ایـــن بازدیـــد علیرضـــا زاکانی 
اظهـــار کرد: برای ارائه تســـهیات ویژه بـــه متقاضیان 
تاکســـی های برقی، بـــا وزارتخانه هـــای صمت، نفت و 
وزارت کشـــور رایزنـــی خواهیم کرد. درخواســـت اول 
مـــا تأمین ۵۰ هزار دســـتگاه خودرو برای تاکســـی های 
برقـــی بـــوده اســـت و بـــا معـــاون وزیـــر نفـــت در این 
خصوص جلســـه ای داشـــتیم و جدول تأمین مالی را 

شـــهرداری آماده کرد.
شـــهردار تهران افزود: 7۲ هزار تاکسی در شهر داریم 
که بخش عمده ای از آنها عمر مفید خود را از دســـت 
داده و نیازمند نوســـازی هســـتند. وزیـــر صمت توجه 
ویـــژه ای به ایـــن موضـــوع دارد و جلســـات هفتگی در 
ایـــن خصـــوص برگـــزار می شـــود و نهایتـــاً نتیجه این 
تاش ها این شـــد کـــه خودروها انتخـــاب و اختیار به 
راننـــدگان در این زمینـــه داده شـــود. وی گفت: امروز 
پنـــج خودرو و هفته گذشـــته هم دو خـــودرو رونمایی 
شـــد تا بـــا قابلیت، قیمت و تجهیزات آشـــنا شـــویم و 

براســـاس آن خدمات ارائه دهیم.

»ایران« آخرین جزئیات واگذاری سامانه حمل ونقل 
معلولان و جانبازان را بررسی می کند

 ابهام در ساماندهی
یک سامانه

جابه جایـــی در ســـطح شـــهر هرچند 
برای همه افراد جامعـــه دارای اهمیت 
اســـت، اما برای افراد دارای معلولیت، 
بـــا توجـــه بـــه شـــرایطی کـــه دارنـــد، از 
اهمیـــت بســـیار بیشـــتری برخـــوردار 
اســـت. در تهـــران حـــدوداً بیـــن ۵۰ تا 
7۰ هـــزار فـــرد دارای معلولیـــت زندگی 
می کننـــد. آن زمـــان کـــه محمدباقـــر 
قالیبـــاف بر مســـند شـــهرداری تهران 
بـــرای  ســـامانه ای  بـــود،  زده  تکیـــه 
حمل ونقـــل معلـــولان و جانبـــازان بـــا 
حـــدود ۴۰ ون مناسب ســـازی شـــده، 
راه اندازی شـــد که وظیفـــه حمل ونقل 
افـــراد دارای معلولیت هـــای حرکتـــی 
را در ســـطح شـــهر تهـــران عهـــده دار 
بـــود. این ســـامانه که زیر نظر شـــرکت 
اتوبوســـرانی بـــه فعالیـــت می پرداخت 
وظیفه سرویس مدارس دانش آموزان 
مـــدارس اســـتثنایی را نیـــز بـــر عهده 
داشـــت. حـــالا چنـــد وقتی اســـت که 
ســـامانه  از  زمزمه هایـــی  و  خبرهـــا 
گـــوش  بـــه  معلـــولان  حمل ونقـــل 
می رســـد که ابتـــدا به تغییـــر محل این 
ســـامانه از منطقه طرشـــت به منطقه 
شیرپاســـتوریزه محدود بود و کم کم به 
واگذاری این ســـامانه به تاکســـی های 
اینترنتی رســـید. اما واقعیت چیست و 
بالاخره چه بر سر ســـامانه حمل ونقل 
جانبـــازان و معلـــولان خواهـــد آمد که 
بـــه بیـــش از ۴۶۰۰ نفر خدمـــات روزانه 

ارائـــه می کند؟

واگذاری قانونی نیست
معلولیـــت  دارای  افـــراد  از  گروهـــی 
در هفته هـــای گذشـــته بـــا شـــنیدن 
زمزمه هایـــی از تغییـــرات در ســـامانه 
حمل ونقل معلـــولان اقدام بـــه رایزنی 
با نمایندگان شورای شـــهر کرده بودند 
تـــا جایی کـــه در جلســـه روز یکشـــنبه 
شورای شهر تهران، سیدجعفر تشکری 
هاشـــمی رئیس کمیســـیون عمران و 
حمل ونقل شورای اسامی شهر تهران 
در زمان تذکر خود گفـــت: »در مجمع 
اتوبوسرانی مصوبه ویژه ای داشتیم که 
بر اســـاس آن نباید هیچ یک از اماک 
اتوبوســـرانی بدون مجوز شـــورا واگذار 
شـــود.« وی افزود: »درخواست کردیم 
که ســـامانه معلولان نیـــز نباید جابه جا 
شـــود. یک مصوبـــه قانونی در شـــورا با 
دو بـــار حقوقی مجمـــع و شـــورا درباره 
ایـــن موضوع به تصویب رســـید. بر این 
اساس، این ســـامانه باید تحت نظارت 
اتوبوســـرانی می ماند و معلـــولان از این 
مصوبـــه خوشـــحال بودنـــد امـــا تمام 
وســـایل نقلیه به محل شیر پاستوریزه 
منتقـــل شـــده اســـت.« وی بـــا بیـــان 
ایـــن موضـــوع که اگـــر مصوبات شـــورا 
برای شـــهرداری فاقد ارزش اســـت باید 
تکلیـــف خـــود را بدانیم، گفـــت: »اگر 
قانون وجـــود دارد این خودســـری ها از 
ســـوی شـــهرداری قابل پذیرش نیست 
و از رئیس شـــورا می خواهیم، ســـامانه 
ســـریعاً به محل ســـابق خود بازگردد.«

تهران، شهری پر از مانع
دکتر ســـید مهدی صادقی فعـــال حوزه 
افراد دارای معلولیت با اشـــاره به اینکه 
۴۶۰۰ نفر روزانه از خدمات این ســـامانه 
استفاده می کنند، به »ایران« می گوید: 
»شـــهر تهـــران پـــر از موانع اســـت. فرد 

معلـــول نمی توانـــد مثـــل افـــراد دیگـــر 
تردد مطلوبی در شـــهر داشـــته باشـــد. 
درواقـــع معلولیت ارتبـــاط تنگاتنگی با 
تعامـــل دارد و هرچه تعامات اجتماعی 
بیشـــتر باشـــد عوارض معلولیت کمتر 
خـــودش را نشـــان می دهـــد، اما شـــهر 
بـــرای معلـــولان حرکتی به انـــدازه کافی 
دســـترس پذیر نیســـت. حتی بسیاری 
از ایســـتگاه های مترو آسانسور ندارند و 
حتی می بینیم که ایســـتگاه های جدید 
بـــدون آسانســـور افتتـــاح شـــده اند. تا 
پیش از این، سامانه در طرشت مستقر 
بود چـــون از این منطقه دسترســـی به 
تمام بزرگراه هـــای تهران راحـــت بود و 
حالا ون ها به منطقه شـــیر پاســـتوریزه 
منتقل شـــده اند که مشـــکاتی را برای 
افـــرادی کـــه روزانـــه از ایـــن ســـرویس 
اســـتفاده می کردند ایجاد کرده اســـت، 
ازجملـــه اینکـــه ترافیـــک صبحگاهـــی 
منطقـــه باعث شـــده تـــا ســـرویس ها 
بموقـــع نرســـند. بســـیاری از کارمندان 
دارای معلولیـــت از ایـــن ســـرویس ها 
اســـتفاده می کردنـــد و در این ســـامانه 
روزانه به ۳۰۰ تا ۵۰۰ مســـیر خدمات ارائه 
می شـــد اما حـــالا وقت زیـــادی با توجه 
به ســـنگینی ترافیک و دور بودن محل 
اســـتقرار ماشین ها از دســـت می رود.«
صادقـــی معتقد اســـت مشـــکل اصلی 
طـــرح انتقـــال نیســـت، بلکـــه نبـــود 
برنامه ریـــزی و ســـاختار ایـــن انتقـــال 
اســـت که هنـــوز بـــرای جامعـــه هدف 
مشـــخص نشـــده اســـت. او بـــه نقـــل 
قولی از مســـئولان ســـازمان تاکسیرانی 
اشـــاره می کند مبنـــی بر اینکـــه »فقط 
اســـت«  بـــوده  جابه جایـــی مدنظـــر 
در حالـــی کـــه شـــورای شـــهر مرجـــع 
تصمیم گیـــری در مورد شـــرکت واحد 
اتوبوســـرانی اســـت و شـــهرداری حـــق 

سمیه افشین فر
خبرنگار

گزارش خبری

هیـــچ دخـــل و تصرفـــی در متعلقـــات 
شـــرکت واحد اتوبوســـرانی ندارد و این 
اقدام شـــهرداری خاف قانون اســـت.

در نظر گرفتن۵ ایستگاه برای 
سامانه معلولان وجانبازان؛ یک 

پیشنهاد
روز گذشـــته و در یکصـــد و هفتادمین 
جلســـه شـــورای شـــهر، مهدی چمران 
رئیس شـــورای اســـامی شـــهر تهران، 
خواســـت تـــا قضیـــه را حـــل و فصـــل 
کند. وی بـــا بیان اینکه باید رســـیدگی 
درســـتی نســـبت بـــه معلـــولان صورت 
گیرد پیشـــنهادی ارائه کـــرد: »به جای 
اینکه بـــر محل پیش بینی شـــده اصرار 
داشـــته باشـــیم، شـــهر را به پنـــج پهنه 
تقســـیم کنیم. اگر می خواهیم مشکل 
معلولان را حل کنیم، با این پیشـــنهاد، 
بهتر برطرف می شـــود. اگر قرار اســـت 
پاتـــوق بـــرای معلولان در نظـــر بگیریم 
می توانیـــم ســـرای محـــات را بـــه آنها 

اختصـــاص دهیم.«
چمـــران تأکیـــد کـــرد: »بنیاد شـــهید و 
امـــور ایثارگـــران، خانه ایثـــار را در نظر 
گرفته و شـــهرداری نیز سرای محات را 
دارد و می توانـــد آن را زنـــده کند. به هر 
دلیلی شـــهرداری می گوید فضا را برای 
کاری دیگر در نظـــر گرفته و نمی توانیم 

بگوییم درســـت اســـت یـــا غلـــط؛ اما 
اگـــر می خواهیـــم مشـــکل معلـــولان را 
حـــل کنیـــم می توانیم این پنـــج نقطه 
را در نظـــر بگیریم. بنـــده نیز می گویم 
انتقال فضا به محل شـــیر پاســـتوریزه 
اقدام درستی نیست و اگر شورا موافق 
باشد نامه ای به شـــهردار تهران در این 

خصوص ارســـال خواهیـــم کرد.«

رایگان بودن خدمات 
در صورت انتقال

محمـــد علـــوی زاده، معاون نظـــارت و 
امـــور مناطق ســـازمان تاکســـیرانی در 
گفت و گو بـــا »ایـــران« بـــا تکذیب خبر 
واگـــذاری گفت: »هنوز هیـــچ واگذاری 
انجام نشـــده اســـت.« وی در پاسخ به 
نگرانـــی جامعـــه معلـــولان از بی برنامه 
بودن این انتقال و یا واگذاری ســـامانه 
به تاکســـی های اینترنتی و اضافه شدن 
هزینـــه ایـــاب و ذهـــاب بـــه هزینه های 
زندگـــی افـــراد دارای معلولیـــت گفت: 
»تـــا زمانی کـــه واگـــذاری انجام نشـــود 
مـــا مســـئولیتی نداریم اما بـــه معلولان 
اطمینـــان می دهم کـــه اگر ایـــن اتفاق 
بیفتـــد، هم ســـطح خدمـــات افزایش 
پیدا می کند و هم به ســـمت هوشـــمند 
شـــدن حرکـــت می کنیـــم. در حـــال 
حاضـــر ایـــن وضعیـــت ســـنتی برازنده 

نیســـت. با هوشـــمند شدن ســـامانه، 
افـــراد راحت تر درخواســـت ســـرویس 
می کننـــد و ســـرویس هـــم راحت تر در 
اختیارشـــان قرار خواهد گرفت. در هر 
جایی کـــه خدمات هوشـــمند شـــده، 
ســـطح خدمات دهی نیـــز افزایش پیدا 
کـــرده اســـت.« وی در پایـــان واگذاری 
ســـامانه حمل ونقل معلولان به اسنپ 
و تپســـی را شایعه دانســـت و اطمینان 
داد: »اگـــر انتقالـــی هـــم اتفـــاق بیفتد 
ان شـــاءالله افراد همان خدمات رایگان 

را دریافـــت خواهنـــد کرد.«
در حالی که فصـــل دوم قانون حمایت 
از حقـــوق معلولان به طـــور اختصاصی 
بـــه موضـــوع مناسب ســـازی و تـــردد و 
تحرک افـــراد دارای معلولیت پرداخته 
اســـت و تبصـــره یک ماده پنـــج همین 
فصل، شـــهرداری ها را مکلـــف به ایجاد 
ســـامانه های ویـــژه بـــرای حمل ونقـــل 
افـــراد معلـــول در جامعه کرده اســـت، 
ســـازمان بهزیســـتی کشـــور به عنـــوان 
متولـــی اصلـــی افـــراد دارای معلولیت 
و مجـــری و هماهنـــگ کننـــده ایـــن 
قانـــون، هنـــوز واکنـــش و اقدامـــی در 
این خصوص انجام نداده اســـت. طی 
تماســـی بـــا رئیـــس دبیرخانـــه کمیته 
پیگیری و مناسب ســـازی کشور، ایشان 
اطـــاع چندانی از موضوع نداشـــتند.

 
رئیس شورای اسامی شـــهر تهران روز 
گذشـــته در یکصد و هفتادمین جلسه 
این شـــورا با اشـــاره به برگزاری جلســـه 
کمیســـیون عمران برای بررسی حادثه 
خازیـــر گفـــت: شـــهرداری در مقابـــل 
مافیای ســـاخت  وســـاز تنهاســـت و به 
تنهایـــی نمی توانـــد مقابـــل ایـــن مافیا 
ایســـتادگی کند. باید همه دســـتگاه ها 
پای کار بیایند تا مشـــکات رفع شـــود.

به گـــزارش ایرنا، مهدی چمـــران اظهار 
داشت: ساخت و ساز در خازیر ظرف 
امسال و سال گذشته، از سوی مافیای 
ســـاخت و ساز انجام شـــده است. این 
ســـازه ها ناپایـــدار بـــوده و در شـــرایط 
بحرانـــی در عـــرض چنـــد روز ســـاخته 
شـــده اند و حتـــی فونداســـیون هـــم 
نداشـــتند و می توانند خطرساز باشند. 
وی گفت: مافیای ســـاخت و ســـاز، این 

خانه هـــا را با قیمت کمتـــری به فروش 
می رســـانند و عـــده ای به ناچـــار ایـــن 

خانه هـــا را خریـــداری می کنند.

مصوبات کمیسیون ماده پنج 
۵۴ هزار میلیارد تومان آثار مالی 

دارد
اعضای شورای اسامی شـــهر تهران در 
جلســـه روز گذشـــته شـــورا، نطق آرش 
مهـــدی عباســـی رئیـــس کمیســـیون 
شهرســـازی و معماری شـــورای اسامی 
شـــهر تهـــران در خصـــوص مصوبـــات 
کمیســـیون مـــاده ۵ را هـــم در دســـتور 
کار قرار دادند. عباســـی اظهار داشت: 
بندهای این مصوبه با ســـه عنصر اصلی 
ح های  ح تفصیلـــی، طر بازنگـــری طـــر
موضعـــی از جملـــه بوســـتان ولایـــت و 
دوشـــان تپه بـــه وســـعت ۳۴۲ هکتار و 
پرونده های مـــوردی برای ۱۵هـــزار متر 
مربـــع زیربنـــای مـــازاد ســـاختمانی در 
قالـــب ۱۲ پرونده کـــه ۱۰ پرونده مربوط 
بـــه مناطـــق بالای محـــور انقـــاب و دو 
پرونده مربوط به پاییـــن محور انقاب 
است، بررسی شـــد. وی نوسازی بافت 
فرسوده را یک اولویت دانست و گفت: 

ماک عمل فعلـــی در برخی قطعات با 
وســـعت پنج برابر حداکثر اندازه قطعه، 
اعطـــای طبقـــه مجـــاز اســـت کـــه این 
موضوع بررســـی شد. عباســـی افزود: 
مقایســـه مالی پرونده های کمیســـیون 
مـــاده پنج با یکـــی از مصوبات شـــورای 
اســـامی شـــهر تهران نشـــان می دهد 
مصوبـــات کمیســـیون ماده پنـــج، ۵۴ 

هـــزار میلیارد تومـــان آثار مالـــی دارد.

انتفاعی از انتقال پادگان ها نداریم
حمیدرضـــا صارمی، معاون شهرســـازی 
و معماری شـــورای اســـامی شهر تهران 
هم بـــا بیـــان اینکه بـــا انتقال پـــادگان 
دوشـــان تپه ۶ معبر بازگشایی می شود، 
عنوان کرد: در انتقـــال پادگان ها دنبال 

نیستیم. انتفاع 
میثم مظفر، دیگرعضو شـــورای اسامی 
شـــهر تهـــران گفـــت: اگـــر امـــاک بـــه 
درســـتی بارگـــذاری شـــود و مطلوبیت 
اقتصادی شـــکل گیـــرد نســـخه رهایی 
بخـــش بـــرای منطقـــه ۱۸ و ۱۹ خواهـــد 
بـــود. وی یادآورشـــد: بـــرای جمعیـــت 
پذیری ناشـــی از طرح تفصیلی تهران، 
جمعیـــت ۱۰ میلیـــون و ۵۰۰ هـــزار نفـــر 

رئیس شورای اسلامی شهر تهران:

 تنهاست شهرداری در مقابل مافیای ساخت وساز

پیش بینی شـــده اســـت. 
مهـــدی پیرهـــادی رئیس کمیســـیون 
ســـامت، محیـــط زیســـت و خدمات 
شهری شـــورا هم گفت: اگر شهرسازی 
رونـــد کنـــدی داشـــته باشـــد به شـــهر 
آســـیب خواهـــد زد. این رونـــد در دوره 
قبلی باعث شـــد تولید مســـکن صورت 
افزایـــش  مســـکن  قیمـــت  و  نگیـــرد 

چشـــمگیری داشـــته باشد.
وی با بیان اینکه دوشـــان تپه بن بستی 
را در منطقـــه ایجاد کـــرده بـــود، یادآور 

شـــد: بازگشـــایی این محـــدوده یکی از 
مطالبـــات شـــهروندان منطقه اســـت 
و تعییـــن تکلیـــف آن قطعاً بـــر رضایت 

مـــردم مؤثر خواهـــد بود.
مهـــدی بابایـــی دیگر عضو شـــورا هم با 
بیان اینکـــه شـــهرداران تعیین تکلیف 
پـــادگان دوشـــان تپـــه را غیرقابل تصور 
می دیدند، گفت: خوشـــبختانه بخش 
اعظم مشـــکل این پـــادگان رفع شـــده 
اســـت. ۶۵ درصد از آن به سرانه فضای 
ســـبز و ایمنی منطقه اضافه می شـــود و 

۳۵ درصـــد در اختیار ارتش اســـت.
 

تغییر نام خیابانی به نام هنرمند 
فقید »علی سلیمانی«

اعضای شـــورای اســـامی شـــهر تهران 
در جلســـه روز گذشـــته خود، براساس 
درخواست کمیسیون نامگذاری شورا، 
به تغییر نـــام خیابان پشـــن در منطقه 
۱۱ حدفاصـــل خیابـــان ولیعصر)عـــج( 
و خیابـــان فلســـطین، به نـــام هنرمند 

فقید »علـــی ســـلیمانی« رأی دادند.
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